
 

ВИСОКА ШКОЛА СТРУКОВНИХ СТУДИЈА  

ЗА ОБРАЗОВАЊЕ ВАСПИТАЧА И ТРЕНЕРА СУБОТИЦА 

FELSŐFOKÚ SZAKIRÁNYÚ ÓVOKÉPZŐ ÉS EDZŐ SZAK SZABADKA 

Банијска 67, тел. +381(0)24 547-870, факс +381(0)24 547-870 

Пиб: 100847552, текући рачун: 840-446666-88, матични број: 08058482, 

шифра делатности: 8542, e-mail: visokaskola@vsovsu.rs, web: www.vsovsu.rs 

Број:223-02/24 

Датум:29.02.2024.године 

 

З  А  П  И  С  Н  И  К 

са 10. седнице Наставно-стручног већа, одржане дана 29.02.2024. године са 

почетком у 11,00 часова, у просторији 15 (зборница) 

 

Седници су присуствовали чланови Наставно-стручног већа: др Власта Липовац, др 

Сања Шумоња, др Јасмина Кнежевић, Илдико Ђокић спец, др Споменка Будић, др 

Сандра Вујков, др Зоран Милић, др Хајналка Пожар, Наташа Секулић МА, др Светлана 

Стојков, др Сања Николић, др Борис Личина, др Славољуб Хилченко, др Мате Емеше,  

др Бранислав Филиповић, др Јасна Јовићевић, др Милија Љубисављевић, др Јелена 

Вемић Ђурковић, Нора Љубановић Еветовић и др Ђерђи Ердеш Кавечан. Присутано 20 

чланова Наставно-стручног већа. 

 

Оправдано одсутни: др Наташа Чампраг Сабо, др Јадранка Ђурановић Миличић, др 

Војо Ковачевић и др Ана Марковић. 

 

Остали присутни: Нада Лукић, секретар Школе и Јелена Ђукић, записничар. 

 

 

ДНЕВНИ РЕД: 

 

1. Разматрање и усвајање Записника са електронске 9. седнице Наставно-стручног 

већа бр. 212-02/24 од 26-27.02.2024. године, 

2. Разматрање и усвајање Реферата и предлога за избор у звање Наставника вештина за 

област Физичко васпитање и спорт, ужа научна област Физичко васпитање и спорт 

и заснивање радног односа са пуним радним временом на одређено време од 5 

година, за рад у седишту установе у Суботици, 

3. Информација о ванредном инспекцијском надзору Покрајинског инспектора Иване 

Бороје од 29.01.2024. године и доношење Одлуке по препоруци Етичке комисије 

Школе,  

4. Разно. 

 



 

Седницом Наставно-стручног већа председавала је директор Школе, др Власта 

Липовац. Констатовано је да за одржавање седнице и одлучивање постоји кворум,  

затим је прочитан Дневни ред који је  једногласно усвојен.  

 

Прва тачка Дневног реда: Разматрање и усвајање Записника са електронске 9. 

седнице Наставно-стручног већа бр. 212-02/24 од 26-27.02.2024. године.  

Констатовано је да је Записник од претходне седнице прослеђен заједно са позивом 

за седницу, те да су сви упознати са садржајем истог. Пошто није било примедби, прва 

тачка Дневног реда стављена је на гласање и једногласно је донета   

 

ОДЛУКА 

 

Усваја сеЗаписник са електронске 9. седнице Наставно-стручног већа бр. 212-

02/24 од 26-27.02.2024. године. 

  

Друга тачка Дневног реда: Разматрање и усвајање Реферата и предлога за избор у 

звање Наставника вештина за област Физичко васпитање и спорт, ужа научна 

област Физичко васпитање и спорт и заснивање радног односа са пуним радним 

временом на одређено време од 5 година, за рад у седишту установе у Суботици. 

Излагач друге тачке Дневног реда је био др Зоран Милић, председник комисије за 

писање реферата и избор кандидата за избор у звање, који је предочио да се на конкурс 

пријавио само један кандидат, а то је Ненад Јерковић, спец. Пошто је кандидат испунио 

све услове за избор у звање, комисија је предложила да се Ненад Јерковић изабере у 

звање наставника вештина за област Физичко васпитање и спорт. Након излагања др 

Милића, др Власта Липовац је ставила другу тачку Дневног реда на гласање те је 

једногласно донета  

 

ОДЛУКА 

 

Ненад Јерковић, спец. бира се у звање наставника вештина за област Физичко 

васпитање и спорт, ужа научна област Физичко васпитање и спорт и заснивање 

радног односа са пуним радним временом на одређено време од 5 година. 

 

Трећа тачка Дневног реда: Информација о ванредном инспекцијском надзору 

Покрајинског инспектора Иване Бороје од 29.01.2024. године и доношење Одлуке 

по препоруци Етичке комисије Школе. 

Др Липовац је обавестила присутне да ће секретар Школе Нада Лукић образложити 

записник Просветне инспекције, затим ће др Сандра Вујков као председник комисије за 

писање реферата и избор кандидата укратко образложити реферат и на крају др Борис 

Личина, председник Етичке комисије. Др Липовац је замолила чланове Наставно 

стручног већа да се суздрже од сувишних  коментара, јер у оваквој ситуацији није 

пријатно ни кандидату, а ни самим члановима Комисије.  

Нада Лукић, секретар Школе је образложила конкурс који је био расписан за избор 

у звање за професора струковних студија, да је сам конкурс уобичајен и усклађен са 

Правилником о избору у звање наставника и сарадника из 2022. године, али да је ово 

први случај од када је правилник на снази да се неко бира у звање а да кандидат 

прескаче звање, значи из звања предавача у звање професора струковних студија, што 



значи да поред стандардних услова, морају да се испуне и двоструко квантитативни 

услови који су у складу са Правилником о избору у звање наставника и сарадника. На 

основу три анонимне пријаве које су стигле у просветну инспекцију, 29. јануара 

просветни инспектор Ивана Бороја, извршила је контролу персоналног досијеа, 

односно избора у звање др Зорана Милића у звање професора струковних студија и на 

основу тога добили смо решење и записник. У записнику су констатоване одређене 

неправилности, конкурсна процедура је била у потпуности испоштована, али су 

утврђени недостаци у одређеним референцама о чему ће вас обавеститит председник 

Комисије др Сандра Вујков. На основу Записнника о ванредном инспекцијском надзору 

и утврђених неправилности донето је Решење 23. фебруара 2024. године којим се 

поништава у целости Одлука Наставно стручног већа којом се др Зоран Милић бира у 

звање професора струковних студија. Просветна инспекција када утврди одређене 

незаконитости доносе се одређене мере, које смо ми као институција дужни у 

одређеном временском интервалу и да спроведемо. Налог мера је био да ставимо ван 

снаге уговор о раду др Милића који је везан за избор у звање професора струковних 

студија и др Милић се враћа у звање предавача те уговор о раду у звању предавача 

остаје на снази до истека рока, а он истиче 31. марта 2025. године. Такође један од 

налога мера је спровођење поступка за чланове комисије о неакадемском понашању. 

Етичка комисија је спровела поступак  и дала препоруку на основу изјашњења чланова 

Комисије, која ће данас бити и вама предочена, а Наставно стручно веће треба да 

донесе Одлуку. Пошто је члан комисије била и др Власта Липовац директор Школе, о 

томе ће коначну Одлуку да донесе и Савет Школе. Након излагања секретара Школе 

реч је преузела др Сандра Вујков, која је прочитала Изјашњење Комисије, а затим је др 

Борис Личина председник Етичке комисије обавестио присутне да су чланови Етичке 

комисије одржали ванредну седницу како би се поступило у складу са налогом мера 

просветне инспекције, а из сазива исте били су изузети др Вујков и др Милић, која је и 

били предмет доношења одлуке. Етичка комисија након увида у документацију а 

имајући у виду да је ово први преступ такве врсте, одлучила да се члановима Комисије 

упути Опомена и забрани учешће у комисијама у избору у звања наставника и 

сарадника на временски период од две године. 

Др Зоран Милић такође се обратио члановима Наставно стручног већа, како би 

образложио поступак пријаве на конкурс, а на основу питања др Кнежевић како је 

дошло до пропуста, истакао је да је документацију предао без икакве крајње лоше 

намере, те да се сутра поново распише конкурс а без сазнања које му је указано 

приликом инспекцијског надзора, учинио би исте пропусте. Нагласио је да је направио 

бирократски преступ јер референце које је навео а наглашене су као пропуст као што су 

покрајински пројекти, доставио је потврде а не комплетне радове, уџбенике је већином 

писао са колегама који су били у комисији тако да су колеге упознате о постојању 

истих, изузев уџбеника који је писан са колегиницом Вујков, одобрен је на Наставно 

стручном већу али на жалост није одштампан. Сматрао је да је Одлука којом се уџбеник 

одобрава довољна. На крају је истакао да је само плус што се у овом случају тако 

посматрао његов реферат и да се могло много научити из овог случаја те да убудуће ако 

буду се посматрали и други будући реферати сматра да смо на добром путу. Затим је 

изразио жаљење што је комисија морала да прође тако због њега да сноси одређене 

санкције, као да и њему није пријатно што се све тако догодило.  

Др Славољуб Хилченко је констатовао да је цео догађај који се десио и поучан 

поготово за млађе колеге којима предстоје избори у звања. 



Др Сања Шумоња је такође образложила да је као члан Етичке комисије имала 

увид у записник инспекције те да није било примедби на сам уџбеник као уџбеник већ 

што није био у писаној форми приложен као конкурсни материјал. Такође је 

предложила да убудуће на пријавном листу кандидата се направи чек листа свих 

прилога које кандидат треба да приложи како би било лакше и једноставније како 

кандидату тако и запосленима који примају конкурсну документацију да исконтролишу 

пријем, а уједно комисија ће имати увид у све што је предато у конкурсном року. Још је 

истакла да се о проблемима треба разговаратии и убудуће одлуке о изборима у звања 

искључиво да се  доносе на седницама које се одржавају уживо. 

Директор др Власта Липовац је нагласила да је установа добила од надзорног 

органа податак да смо били једни од најбољих што значи да нам је документација била 

перфектна, изузев ситних техничких пропуста. Пријава је написана у виду елабората 

тако да ко год се бавио пријавом није наивна особа или особе. Такође је нагласила да се 

неко опасно поиграва са пријавама да констатно смо пријављени за разноразне ствари, 

да нам је инспекција констатно у контроли. Такође је др Вујков додала да ни други 

реферати нису били другачије одрађени, у року од месец дана колико је реферат на 

увиду јавности није било замерки, такође тај који се бави пријавама не штети само 

кандидату већ и целој установи. 

Секретар Школе се такође укључила у дискусију и образложила да је и до сад била 

процедура испоштована, али да ће убудуће бити још ригорозније. Затим је укратко 

образложила како ће процедура изгледати. По завршетку кратке дискусије која се 

односила на процедуру од пријаве на конкурс до писања реферата и доношења одлуке о 

избору у звање др Власта Липовац је ставила предлог Одлуке на гласање где су из 

права гласа били изузети: др Власта Липовац, др Сандра Вујков као и др Зоран Милић. 

Након пребројавања гласова са 17 гласова ЗА донета је једногласна  

 

ОДЛУКА 

Др Сандри Вујков – председнику комисије, др Саболч Халашију – члану комисије и 

др Власти Липовац – члану комисије изриче се опомена и мера забране у раду комисија 

за избор у звање наставника и сарадника у временском периоду од две године. 

 

Четврта тачка Дневног реда: Разно. 

Др Славољуб Хилченко је поставио питање да ли постоји могућност да се одобри 

Уџбеник ако је коаутор студент Школе,на шта је директор др Липповац замолила др 

Кнежевић да се провери. 

Након кратке дискусије седница Наставно-стручног већа је завршена. 

 

Седница завршена у 11,50 часова. 

 

 

 

                                                                      ПРЕДСЕДАВАЈУЋИ  

Записничар:                                                                НАСТАВНО-СТРУЧНОГ ВЕЋА 

Јелена Ђукић                                                                             Директор 

                                                                                            др Власта Липовац 


